
REFERAT afdelingsbestyrelsesmøde
Onsdag d. 12. marts 2025

Møde kl. 18.00 i Beboerhuset
          
AB-medlemmer: Jørgen Blond, Klaus Linder, Ewa Pansonius, Capella Døving, Thomas Jean 

Nielsen, Katja G. Petersen, Sara Scopetani
AB-suppleanter: Anders Tolderlund, Ole Frederiksen 
FFB: Driftschef John Petersen
Afbud: Ewa Pansonius, Katja G. Petersen, Ole Frederiksen, John Petersen
Gæster: Alexander Steffensen-Kejling, Studentermedhjælp i KAB – afbud pga. sygdom

Referent: Sara
Ordstyrer: Klaus

Enyday – APP’en
Affaldssortering
Løbende arbejdsopgaver
Rengøring
Forslag om tilkøb af KAB-pakke vedr. klagesager om energi – bilag

Markvandringen og videre arbejde med Budget 2026: 
AB og driften arbejder videre med listen fra markvandringen, som indeholder ønsker fra de 
fremmødte beboere. Derudover har AB modtaget en liste med opmærksomhedspunkter fra driften. 
Næste skridt er at indhente priser på de forskellige opgaver, hvorefter økonomiudvalget mødes for at 
drøfte budgettet for 2026 med Bolette fra KAB. Budgettet præsenteres først for AB og derefter for 
beboerne på afdelingsmødet i september.

Omtale af møde med KAB om LAR-projektet: 
Der SKAL komme en løsning. Jørgen orienterer om det videre forløb og informerer AB, at FFB er 
også med på, at der skal ske noget nu!

Kort Orientering KAB: 

Valg af ordstyrer & referent: 1.

Godkendelse af dagsorden:2.
Punkt 4 udgår pga. af driftschefens afbud-

Formel godkendelse af referat fra mødet d. 11.februar 2025: godkendt3.

Nyt fra driften, driftschef. UDGÅET – John sygemeldt4.

Aktuelle emner fra formanden. 5.



KAB er ved at lægge budgettet for 2026. Økonomien omkring digitaliseringsprojekt ser godt ud.

Kort Orientering FFB:  

Det blev vedtaget, at der bliver oprette ÉN testaffalds-ø (sandsynligvis ved KGV 86). 

 intet nyt pga. sygdom

Opsamlingen bliver lagt op på Stjernens hjemmeside.

Mødeslut: kl. 20:45
 

Stort projekt omkring lukning af skakte, hvor der ikke er sug-løsning.-
Der bliver holdt en FFB-Studietur d. 8.-10. maj 2025.-

Nyt fra udvalgene – P-udvalg, udeudvalg, affaldssortering:6.
AB afventer referat fra P-udvalg-
Udeudvalg arbejder videre på udearealerne (legepladserne og P-dæk) og kommer med et 
forslag til afdelingsmødet

-

Affaldssortering: -

Blok Fasanhaven – bl.a. markvandring d. 18.3.:7.

Seminar 8.-9- marts: Kort evaluering8.

Emner fra medlemmerne – skal være indsendt inden mødet, eller tages op på efterfølgende møde: 
intet

9.

Næste møde: ons.09/0410.

Evalueringen: hurtigt møde – gode debatter11.

Eventuelt: 12.
Gavlmaleri på materialegården: Det blev konstateret, at der er brugt forkert maling til det 
flotte gavlmaleri. Jørgen måtte desværre meddele AB, at maleren Henrik Abel er afgået ved 
døden. Der arbejdes nu på en løsning for at udbedre maleriet.

-

Rygning ved beboerhusets bagdør: skal der opsættes et askebæger?-


